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 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
22/10/2020 19:30h,   per-par TEAMS 

 
 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae, Dirk Cocquyt 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Denis Van Bever, Fred Vanden Bemden 
o Commissies / commissions: Johan Somers (NOC-CNR),  Arturo Di Giacomo (NSC-CNA) 
 
Uitgenodigd/ invité : Toon Sorgeloos, Geert De Dobbeleer 

 
Verontschuldigd / Excusé: Claude Holvoet (LIGD)  

 

Commissies         Commissions 
 
 
 

1. NOC  (J. Somers)  
 

1.1. Werking COVID-cel 
Na haar oprichting ontving de COVID-cel ruim 
1000 mails op 10 dagen met vragen om advies & 
uitstel van matchen. De cel werd overbelast. 
Tussen 3 en 12 oktober werden 34 wedstrijden 
uitgesteld en 49 adviezen verstrekt.   
 

 
Om het werkniveau beheersbaar te maken dient 
meer structuur gebracht in de manier van 
aanvragen: 

• Aanvraag enkel door clubsecretaris 

• Via een standaard formulier, al dan niet 
digitaal (dat laatste vraagt tijd & geld) 

• Indien mogelijk bij een ‘helpdesk’ 
 
 

 
Ondanks de gevoeligheid van de erin vervatte 
informatie blijven medische attesten nodig als 
verantwoording voor uitstel, om misbruik van de 
situatie door clubs te vermijden. 
 
De protocollen dienen aangepast te worden in 
functie van de evoluerende COVID-situatie & 
beleid.  
 
De protocollen kennen aan de scheidsrechter een 
sanctionerende bevoegdheid toe. Op de 
bemerking van Daniel dat sommige SRs te laks 
optraden, bevestigt Arturo dat de NSC reeds een 
rondschrijven rondstuurde. 
 
Daniel benadrukt dat ploegen ook in de dagen na 
een match de verplichting hebben om hun 
tegenstander van die match te informeren indien 
een deelnemer mogelijk besmettelijk was, zelfs al 
blijkt die besmetting pas dagen na de match.  

 
1. CNR  (J. Somers)  

 
1.1. Opération cellule COVID 

Après sa création, la cellule COVID a reçu 
plus de 1000 e-mails en 10 jours avec des 
demandes de conseil et le report de matchs. 
La cellule était surchargée. Entre le 3 et le 12 
octobre, 34 matches ont été reportés et 49 
avis ont été donnés.   

 
Afin de rendre le niveau de travail gérable, il 
faudra davantage de structure dans la 
manière de présenter les demandes : 

• Demande uniquement par le secrétaire 
du club 

• Via un formulaire standard, numérique 
(son développement nécessite du temps 
et de l'argent) ou autre 

• Si possible dans un "helpdesk 
 
Malgré le caractère sensible des informations 
qu'ils contiennent, les certificats médicaux 
restent nécessaires pour justifier les reports afin 
d'éviter que les clubs n'abusent de la situation. 
 
Les protocoles doivent être adaptés en 
fonction de l'évolution de la situation et de la 
politique en matière de COVID.  
 
Les protocoles attribuent un pouvoir de 
sanction à l'arbitre. À la remarque de Daniel 
que certains arbitres étaient trop laxistes, 
Arturo confirme que la CNA avait déjà 
envoyé une circulaire. 
 
Daniel souligne que les équipes sont tenues 
d’informer leur adversaire d’un match donné 
de tout contacte à haut risque potentiel, 
aussi si une contamination ne se déclare 
que dans les jours qui suivent le match.  
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1.2. Start & stop van de competitie 

De NOC heeft verschillende scenario’s 
opgesteld in functie van de verwachte duur van 
de competitie na haar heropstart. Daarbij werd 
gekeken naar het maximaal behoud van de 
gemaakte afspraken (bv reservatie van zalen 
door clubs). Vermits net vandaag (22/10) een 
regeringsbeslissing over de mogelijke herstart 
verwacht wordt, besluit de raad van bestuur om 
de bespreking van dit punt met een week uit te 
stellen (tot 29/10) en een nieuwe raad van 
bestuur te houden met als enige agendapunt de 
hervatting de competitie.  
 
Wat de lengte van het seizoen ook moge wezen, 
de raad beschouwt elk week-end met matchen 
als een gewonnen week-end.  Een maximale 
flexibiliteit moet de Europees spelende (LIGA-) 
ploegen toelaten om zowel internationaal als 
nationaal op te komen.  
Voor de lagere niet-nationale reeksen kan het 
seizoen verlengd worden tot einde april (vermits 
het beach-seizoen start begin mei). Organisatie 
van jeugdtornooien kan ook doorgaan zoals 
oorspronkelijk voorzien indien de situatie dit 
toelaat. 
 
Johan zal de verschillende scenario’s 
distribueren. 
 

1.3. Voortzetting LIGA-competitie 
Teneinde een voortzetting van de LIGA-
competities te garanderen werd een strenger 
protocol opgesteld. Dit werd voorgelegd aan de 
ministers van sport. Het protocol voorziet onder 
andere in een frequent ‘sneltesten’ van de 
spelers (2* per week). Een ‘sneltest’ kost 6 € (+ 
BTW) per stuk, wat een ligaclub +/- 700 € per 
maand zou kosten. Daarnaast zorgt het protocol 
voor extra administratief werk.  
 
Vermits noch het akkoord van de ministers, noch 
dat van de liga’s op dit moment verkregen is, 
beslist de raad om alvast dit week-end (24 & 25 
oktober) niet te spelen (actie: Johan). Dit wordt 
morgen gepubliceerd op de website. In de loop 
van volgende weken wordt de situatie  
opgevolgd. 
 
Mogelijks moeten de aangeduide scheidsrechters 
en officials voor Liga-wedstrijden een test 
ondergaan. Indien dit een voorwaarde zou zijn 
die opgelegd wordt door het extra-protocol neemt 
Volley belgium de kost op zich. Maar gelet dat 
officials aan wedstrijden door de overheid 
beschouwd worden als low-riskparticipants zal 
vermoedelijk gelden als regel dat de Sciensano-
regels maximaal dienen gevolgd te worden. En 
dus geen testing moet georganiseerd. 
 
 

 
1.2. Début et fin de la compétition 

La CNR a élaboré différents scénarios en 
fonction de la durée de la compétition prévue 
après sa reprise. Le respect maximal des 
accords conclus a été envisagé (par exemple, la 
réservation des salles de sport par les clubs). 
Comme une décision du gouvernement sur 
l'éventuel redémarrage est attendue aujourd'hui 
même (22/10), le conseil d'administration décide 
de reporter la discussion de ce point d'une 
semaine (jusqu'au 29/10) et de tenir un nouveau 
conseil d'administration avec comme seul point à 
l'ordre du jour la reprise de la compétition. 
 
Quelle que soit la durée de la saison, le conseil 
d'administration considère chaque week-end de 
matchs comme un week-end gagné.  Une 
flexibilité maximale devrait permettre aux 
équipes qui opèrent au niveau européen (ligue) 
de jouer à la fois au niveau international et 
national. Pour les séries inférieures non-
nationales, la saison peut être prolongée 
jusqu'à la fin avril (puisque la saison beach 
commence début mai). Des tournois de jeunes 
peuvent également être organisés comme 
prévu à l'origine si la situation le permet. 
 
Johan distribuera les différents scénarios. 

 
 
1.3. Poursuite de la compétition Ligue 

Afin d'assurer la poursuite de la compétition des 
Ligues, un protocole plus strict a été élaboré. 
Cette proposition a été soumise aux ministres 
des sports. Le protocole prévoit entre autres des 
"tests rapides" fréquents des joueurs (2* par 
semaine). Un "test rapide" coûte 6 € (+ TVA) par 
test, ce qui coûterait au clubs d’une ligue +/- 
900€ par mois. En outre, le protocole prévoit un 
travail administratif supplémentaire.  
 
Comme ni l'accord des ministres, ni celui 
des ligues n'a été obtenu à ce moment, le 
conseil décide de ne pas jouer ce week-end 
(24 & 25 octobre) (action : Johan). Cette 
décision sera publiée sur le site web 
demain. La situation sera suivi attentivement 
dans les semaines qui suivent. 
 
Les arbitres et officiels désignés pour les 
matches de la Ligue pourraient être soumis à 
un test. S'il s'agit d'une condition imposée par 
le protocole plus strict, Volley Belgium en 
prendra le coût en charge. Toutefois, étant 
donné que les officiels des matchs sont 
considérés par le gouvernement comme des 
participants à faible risque, il est probable que 
les règles de Sciensano devront être suivies à 
la lettre. C'est pourquoi l’on ne devrait pas 
organiser de test. 
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Guy distribueert het bewuste protocol. Voor 
verdere beslissingen wacht de raad de beslissing 
van de ministers af. Gelet de Euromillions Volley 
league de aanvraag deed enkel en alleen voor de 
Liga Heren, zal Volley Belgium het nodige doen 
voor de Liga Dames. 

 
1.4. Quarantaineregels.  

Voor Liga-wedstrijden geldt de regel dat het 
wedstrijdprotocol van Volley belgium integraal 
dient gevolgd te worden. Het protocol van de Liga 
Heren kan enkel van toepassing zijn op alles wat 
buiten het sportieve van de wedstrijd gebeurt. 
 

1.5. Update VolleySpike 
Er waren enkele praktische probleempjes bij 
nieuwe clubs, maar die zijn intussen verholpen. 
Er dient de nodige aandacht gegeven om dit 
euvel bij het begin van een nieuw seizoen te 
voorkomen. 
Intussen bevraagt Michel Loppe de FVWB-clubs 
met betrekking tot hun access tot Volley Spike.  

 
1.6. Kosten- en boetenlijst 

De FVWB is verrast dat de boetenlijst reeds 
gepubliceerd werd.  Bestuurders Volley Belgium 
argumenteren dat dit gebeurde in overleg en na 
goedkeuring van de financiele verantwoordelijke 
van FVWB. De FVWB-vleugel zal dus nog intern 
overleggen.   
 
Toon merkt op dat er nog steeds een verschil is 
tussen de tarieven van de vleugels voor wat 
betreft de graad & aanwezigheid van de coaches. 
Geert en Jean Paul stellen dat de lijst van Volley 
Belgium enkel zou moeten verwijzen naar de 
coachreglementen van de vleugels. 
 
Intussen wordt het punt geagendeerd voor de 
RvB van 29/10. 

 
 
2.     NSC (A. Di Giacomo) 
 
2.1. Arturo meldt dat het COVID-protocol goed 

gevolgd wordt door de scheidsrechters en ook 
door de Liga’s. 

2.2. Arturo ontmoette met Guy reeds Kurt Mariën en 
plant een ontmoeting de vleugels (Kurt Mariën 
& Christian  Didembourg) om vorm te geven 
aan de vernieuwde structuur waar NSC, CFA 
en LSC nauw op elkaar aansluiten. Op vraag 
van Jean Paul en Daniel naar een concreet  
project, verklaart Arturo dat dat vooral rond de 
vorming en de VBRS zal draaien.  Daarop 
vragen Geert, Daniel en Jean Paul aan Arturo 
om een kopij van het project. 
Toon vraagt Arturo om de RvB constant op de 
hoogte te houden van de vorderingen. 
 

 

Guy distribue le protocole en question. Pour 
les décisions ultérieures, le Conseil attend la 
décision des ministres. Comme la 
Euromillions Volley Ligue ne s'applique qu'à 
la Ligue Hommes, Volley Belgium fera le 
nécessaire pour la Liga Dames. 

 
1.4. Règles de quarantaine.  

Pour les matchs de la ligue, la règle est que 
le protocole de match de Volley Belgium doit 
être intégralement respecté. Le protocole de 
la Ligue Hommes ne peut s'appliquer qu'à 
tout ce qui se passe en dehors du match. 

 
1.5. Mise à jour de VolleySpike 

Il y a eu quelques problèmes pratiques avec 
les nouveaux clubs, mais ceux-ci ont été 
résolus entre-temps. Il faut veiller à éviter 
cette lacune au début d'une nouvelle saison. 
En attendant, Michel Loppe interroge les 
clubs de la FVWB sur leur accès au Volley 
Spike. 

 
1.6. Liste des coûts et amendes 

Le FVWB s'étonne que la liste des amendes 
ait déjà été publiée.  La direction de Volley 
Belgium affirme que cela a été fait en 
consultation et après approbation du directeur 
financier de la FVWB. La FVWB continuera 
donc à mener des consultations internes. 

 
Toon note qu'il y a toujours une différence 
entre les taux des ailes en ce qui concerne 
le grade et la présence des coach. Geert et 
Jean Paul soutiennent que la liste de Volley 
Belgium ne devrait faire référence qu'au 
règlement des ailes concernant les coach. 

 
En attendant, le point est mis à l'ordre du 
jour du conseil d'administration du 29/10. 

  
 
2. CNA (A. Di Giacomo) 

 
2.1. Arturo rapporte que le protocole COVID est 

bien suivi par les arbitres et aussi par les 
ligues. 

2.2. Arturo et Guy ont déjà rencontré Kurt Mariën 
et prévoit une réunion des ailes (Kurt Mariën 
& Christian Didembourg) afin de donner 
forme à la nouvelle structure où la CNA, la 
CFA et la LSC sont étroitement liés. A la 
demande de Jean Paul et Daniel pour un 
projet concret, Arturo déclare que celui-ci 
tournera principalement autour de la 
formation et de la VBRS.  Geert, Daniel et 
Jean Paul ont alors demandé à Arturo une 
copie de ce projet. 
Toon demande à Arturo de tenir le CA 
constamment informé des progrès. 
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2.3. Arturo informeert de raad over een actie van het 
BOIC naar aanleiding van  het ‘week-end van 
de official’. 

2.4. Arturo informeert de raad over een klein 
incident nav de annulatie van de aanduiding 
van een scheidsrechter voor een wedstrijd in 
Liga A. Dit omwille van regels van respect van 
het protocol en in belang van de gezondheid.  
 
3. COVID (Toon Sorgeloos) 

 
3.1.  Besproken onder punt 1.1. 

 
 

4. LIGD  
 
4.1.  De raad betreurt de afwezigheid van de LIGD (al 

was het maar voor een partiële deelname, na 
afloop van de eigen vergadering van de liga), en 
de niet-indiening van het jaarverslag 2019. 

 
 
 

5. INTERNATIONAAL BELEID 
 

5.1. Congres CEV 
Het congres CEV had plaats in Wenen op 19/10: 

• Alexander Boričić werd herkozen als 
voorzitter 

• Geert De Dobbeleer werd gekozen als lid 
van de Board of Administration 

• Geert zal ook voor het CEV zetelen in de 
BoA van FIVB 

• In de komende dagen zal de nieuwe CEV-
BOA de samenstelling van de verschillende 
commissies vastleggen. Geert zal hier de 
verdediging van zijn Belgische teamcollega’s 
ter harte nemen. 

 
Voor Volley Belgium namen Guy Juwet en Geert 
De Dobbeleer de vertegenwoordiging op. 
 
De raad feliciteert Geert met zijn verkiezing, 
waarop Geert de raden van bestuur van Volley 
Belgium en zijn beide vleugels dankt voor de 
genoten steun. Geert zal in deze 
vertegenwoordiging optreden als 
vertegenwoodiger van Volley Belgium, in nauw 
overleg met de voorzitter en de andere 
commissielden. Als lid van de BoA zal Geert 
geen CEV-supervisor meer kunnen zijn.  
 
Met dit congres kwam ook een einde aan het 
mandaat van Michel Henno als intern auditor van 
CEV (gedurende meer dan 25 jaar!) en het 
mandaat van Willy Bruninx als lid van ESOC. De 
raad van bestuur houdt er sterk aan om beide 
personen te danken voor de vertegenwoordiging 
van en steun voor Volley Belgium in de 
internationale organisatie. 
 
 

2.3. Arturo informe la Commission sur le 
déroulement du "week-end de l'officiel" de la 
COIB. 

2.4. Arturo informe le conseil d'administration 
d'un incident mineur après l'annulation de la 
nomination d'un arbitre pour un match de la 
ligue A. Ceci pour des raisons de respect du 
protocole et dans l'intérêt de la santé. 

 
3. COVID (Toon Sorgeloos) 

 
3.1.  Sujet abordé au point 1.1. 
 
 
4.  LIGD  
 
4.1. Le conseil d'administration regrette l'absence 

de la LIGD (même ne fus-ce que pour une 
participation partielle, après la propre réunion 
de la ligue) et la non-présentation du rapport 
annuel 2019. 

 
 
5. POLITIQUE INTERNATIONALE 

 
5.1. Congrès CEV 

Le congrès CEV a eu lieu à Vienne le 19/10 : 

• Alexander Boričić a été réélu à la 
présidence 

• Geert De Dobbeleer a été élu membre du 
conseil d'administration 

• Geert siègera aussi au CA de la FIVB dans 
la délégation de la CEV 

• Dans les prochains jours, le nouveau CA de 
la CEV déterminera la composition des 
différentes commissions. Geert y défendra 
les intérêts de ses co-équipiers belges.  

 
 
Guy Juwet et Geert De Dobbeleer représentaient 
Volley Belgium. 
 
Le conseil d'administration félicite Geert pour son 
élection, à laquelle Geert remercie les conseils 
d'administration de Volley Belgium et ses deux 
ailes pour leur soutien. Dans ce BoA, Geert 
représentera Volley Belgium en étroite 
consultation avec le président et les autres 
commissions. En tant que membre du BoA, 
Geert ne pourra plus être CEV-supervisor.  
 
 
Le congrès de la CEV a également mis fin au 
mandat de Michel Henno comme auditeur interne 
de la CEV (depuis plus de 25 ans !) et au mandat 
de Willy Bruninx comme membre de l'ESOC. Le 
conseil d'administration tient à remercier les deux 
personnes pour avoir représenté et soutenu 
Volley Belgium au sein de l'organisation 
internationale. 
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5.2.  WEVZA 
Back-to-back met het congres CEV had ook een 
WEVZA meeting plaats.  Daar Willy Bruninx niet 
meer actief is binnen Volley Belgium wordt zijn 
functie verder opgenomen door Claude 
Kriescher. De raad stemt hiermee in. De raad van 
bestuur dankt Willy voor de vertegenwoordiging 
van de afgelopen jaren in WEVZA. 

5.2.  WEVZA 
Une réunion de la WEVZA a également eu lieu 
back-to-back avec le congrès de la CEV.  Willy 
Bruninx n'étant plus actif à Volley Belgium, son 
poste sera repris par Claude Kriescher. Le CA 
marque son accord. Le Conseil d’Administration 
remercie Willy pour son dévouement de ces 
dernières années auprès de la WEVZA. 

 

 

 
 
Raad van Bestuur  
 

 
Conseil d’Administration 
 

  

 
1.  Financiën 
 
1.1. Claude rapporteert een daling van 24% in 

inkomsten uit internationale transfers, die 
gelukkig geneutraliseerd wordt door een dubbele 
refunds door CEV (10% van de international 
fees, nu voor 2018-2019 & 2019-2020).  

 
Op vraag van Daniel meldt Claude dat CEV, in 
samenspraak met de aangesloten landen, 
omwille van COVID een 30% korting toestond 
aan de clubs voor hun international transfer 
administrative fee.  

 
De inschrijvingsgelden (LIGA & NAT1) lopen 
deze maand binnen zodat begin november de 
afgesproken 50% kan doorgestort worden naar 
de vleugels. 
 
Door COVID zijn de uitgaven voor verplaatsingen & 
kosten van vergaderingen erg laag.  
 

1.2. Daniel meldt dat het CANON-contract afloopt. 
Jean Paul zal daarover met Geert overleggen. 

 
2.     Diversen 
 
2.1.  Voorstel van Guy : nu Geert in de BoA van CEV 

en FIVB zetelt namens Volley Belgium, besluit 
de raad dat hij op de maandelijkse RvB VB 
dient uitgenodigd worden. Geert kan dus 
deelnemen aan de gesprekken mits 
agendapunten die de internationale 
vertegenwoordiging.  

2.2.  Samenwerking met LIGH 
Guy had de voorbije weken overleg met de heer 
Boone van de Liga Heren samen met de 
aangestelde bemiddelaar. Guy nodigde, gelet 
eerder niet gerespecteerde afspraken die werden 
gemaakt in het convenant met betrekking tot 
respect van het competitiereglement Volley 
Belgium, de Liga uit om opnieuw deel uit te maken 
van de organisatie van Volley Belgium. Enkel een 
samenwerking binnen de federatie kan een 

 
1.     Finances 
 
1.1.  Claude fait état d'une baisse de 24 % des revenus 

des transferts internationaux, heureusement 
neutralisée par le double remboursement par le 
CEV (10 % des frais internationaux, maintenant 
pour 2018-2019 & 2019-2020).  
 
À la demande de Daniel, Claude rapporte que 
la CEV, en consultation avec les pays 
membres, a accordé aux clubs une réduction 
de 30 % sur leurs frais administratifs de 
transfert international suite à COVID.  
 
Les frais d'inscription (LIGA & NAT1) entrent 
ce mois-ci.  Par la suite, les 50% convenus 
peuvent être transférés aux ailes début 
novembre. 
 
A cause de COVID, les frais de voyage et 
de réunion restent très faibles.  
 

1.2. Daniel signale que le contrat CANON arrive à 
échéance. Jean Paul en discutera avec Geert. 

 
2.    Divers 
 
2.1.  Proposition de Guy : maintenant que Geert est 

membre du BoA de la CEV et de la FIVB au 
nom de Volley Belgium, le conseil décide qu'il 
devrait être invité au conseil d'administration 
mensuel. Geert peut donc participer aux 
discussions à condition que la représentation 
internationale soit à l'ordre du jour. 

2.2.  Collaboration avec la LIGH 
Avec le médiateur désigné, Guy s’est entretenu 
au cours des dernières semaines avec M. 
Boone de la Ligue. Compte tenu du non-
respect de la convention concernant le respect 
des règles de la compétition de Volley Belgium, 
Guy a invité la Ligue à réintégrer les structures 
de Volley Belgium. Seule une coopération au 
sein de la fédération peut garantir le succès des 
deux parties. M. Boone a marqué son 
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garantie op succes voor beide partijen. De heer 
Boone gaat hier niet mee akkoord en gaf aan zijn 
ontslag te overwegen.  Dit werd intussen ook 
gecommuniceerd in de pers door de heer Boone. 

2.3.  Daniel meldt dat de vertegenwoordiging van 
Volley Belgium in het PC 223 waarschijnlijk zal 
teruggeschroefd worden van 4 naar 2. Dit omdat 
de basketfederatie opnieuw zijn delegatie van 2 
personen opnieuw zou kunnen opnemen.  De 
twee door de volleybal extra opgenomen zetels 
waren tijdelijk. 

2.4. De raad feliciteert de Young Dragons U20 en hun 
staf met hun bronzen medaille op het EK. Deze 
talentvolle groep (samengesteld uit een mix van 
spelers van VV en FVWB),  behaalde ook reeds 
brons bij de U18. Sommige jongens spelen in de 
belgische competitie op LIGA-niveau.  

 
2.5. Jean Paul komt terug op de vermeende 

incompatibiliteit tussen de aanduiding als 
waarnemer, videoref en/of die van commissaris.  
Hij laat opmerken dat twee scheidsrechters al de 
dubbele functie bekleedden in de voorbije 
wedstrijden.  Guy zal de door VV voorgestelde 
tekst laten aftoetsen door de juridische raad aan 
het RIO. Hierdoor wordt het voorstel van 
aanpassing door Jean-Paul terug voorgelegd aan 
de leden van de juridische commissie. Dit 
teneinde een eenduidige transparante 
communicatie te kunnen maken.  

2.6. Guy had een evaluatiegesprek met ACTIRIS in 
verband met hun subsidie van de 
stafmedewerker(s).  ACTIRIS zal nagaan in 
hoeverre Volley Belgium verplicht is om op 
permanente basis in het Brussels gewest als 
standplaats te blijven opereren. Het functioneel 
samenvoegen van het secretariaat Volley 
Belgium met bestaande secretariaten van de 
vleugels kan lijden tot een verhoging van de 
productiviteit en de permanentie op het 
secretariaat. Bovendien is er natuurlijk een 
kostenefficiëntie mogelijk voor het Belgisch 
volleybal. 

2.7. Volgende week, dinsdag 27 oktober 2020, is 
Volley Belgium 75 jaar oud. Guy zal een 
persartikel rondsturen. Omwille van COVID wordt 
het jubileumfeest uitgesteld.  

 
 
Volgende vergadering  
 
Donderdag 29/10 – 19u30 – per TEAMS 
 
 

désaccord et a indiqué qu'il envisageait de 
démissionner.  Cela a également été 
communiqué dans la presse par M. Boone. 

 
2.3.  Daniel signale que la représentation de Volley 

Belgium dans le CP 223 sera probablement 
réduite de 4 à 2. En effet, la fédération de 
basket-ball pourrait rétablir sa délégation de 2 
personnes.  Les deux sièges supplémentaires 
occupés par le volley-ball étaient temporaires. 

 
2.4. Le Conseil félicite les Young Dragons U20 et leur 

staff pour leur médaille de bronze aux 
Championnats d'Europe. Ce groupe talentueux, 
(composé de joueurs de VV et de la FVWB), a 
déjà obtenu le bronze chez les moins de 18 ans. 
Certains garçons jouent déjà dans la compétition 
belge au niveau de la Ligue.  

2.5. Jean Paul revient sur l'incompatibilité présumé 
entre la désignation comme observateur, 
videoref et/ou celle de commissaire.  Il souligne 
que deux arbitres ont déjà occupé la double 
position lors de récents matches.  Guy fera 
vérifier le texte proposé par VV par le conseil 
juridique auprès de la ROI. En conséquence, la 
proposition d'adaptation de Jean-Paul sera 
soumise à nouveau aux membres de la 
commission juridique. Ceci afin de pouvoir faire 
une communication sans ambiguïté et 
transparente.  

2.6. Guy a eu un entretien d'évaluation avec 
ACTIRIS concernant leur subvention au 
secrétariat VB.  ACTIRIS examinera dans 
quelle mesure Volley Belgium est obligé de 
continuer à opérer de manière permanente 
dans la région bruxelloise en tant que lieu 
d'emploi. La fusion fonctionnelle du secrétariat 
Volley Belgium avec les secrétariats existants 
des ailes pourrait entraîner une augmentation 
de la productivité et de la permanence du 
secrétariat. En outre, une meilleure rentabilité 
est bien sûr possible pour le volley-ball belge. 

 
2.7. La semaine prochaine, le mardi 27 octobre 

2020, Volley Belgium aura 75 ans. Guy 
publiera un article de presse. En raison de 
COVID, la fête d'anniversaire sera reportée.  

 
 
Réunion suivante 
 
Jeudi 29/10 – 19h30 – par TEAMS 
 
 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


